
 
PROTOKÓŁ NR XV/2012 

 
z posiedzenia Rady Miejskiej w Kobylinie w dniu 27 stycznia 2012 roku 

 
 
 
 
XV sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień 28 grudnia 2011 roku                       
o godzinie 18.10, w sali Klubu Seniora w Kobylinie. 
W sesji uczestniczyło 13 radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu), 
zaproszeni goście (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu) oraz Burmistrz 
Kobylina – Bernard Jasiński, Sekretarz Gminy – Mirosław Sikora, Skarbnik Gminy – Jolanta 
Nowak i dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg – Krzysztof Jelinowski. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Tadeusz Dżygała. 
 
 
 
Ad 1  
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Tadeusz Dżygała, który 
powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Następnie  zaproponował następujące zmiany w porządku obrad:  
- rozszerzenie porządku obrad w punkcie 7  

- o podpunkt a) – podjęcie uchwały w sprawie: zamiaru przekształcenia Zasadniczej 
Szkoły Zawodowej o okresie nauczania nie krótszym niż dwa lata i nie dłuższym niż 
trzy lata w trzyletnią Zasadniczą Szkołę Zawodową. 

- o podpunkt g) - podjęcie uchwały w sprawie: sprostowania błędu rachunkowego            
w Uchwale Nr XIV/67/11 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 28 grudnia 2011 roku       
w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2011. 

- rozpatrzenie podpunktów 7a), 7b), 7c), 7d) i 7 e) jako podpunktów 7b), 7c), 7d), 7e) i 7f).  
 
Porządek obrad : 
1. Otwarcie sesji.  
2. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
3. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
4. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej.  
5. Informacja o gospodarowaniu mieniem gminnym za 2011 rok oraz plany w tym zakresie na rok 

2012. 
6. Informacja dotycząca stosowania zamówień publicznych w 2011 roku. 
7. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie: zamiaru przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej o okresie nauczania 
nie krótszym niż dwa lata i nie dłuższym niż trzy lata w trzyletnią Zasadniczą Szkołę 
Zawodową. 

b) w sprawie: zamiaru połączenia Gimnazjum w Kobylinie i Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej w Kobylinie w „Zespół Gimnazjum i Zasadnicza Szkoła Zawodowa            
w Kobylinie”, 

c) w sprawie: określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub 
rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 
przypadających Gminie Kobylin lub podległym jej jednostkom, warunków 
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dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie 
pomoc publiczną oraz wskazania organów do tego uprawnionych, 

d) w sprawie: wyrażenia zgody na używanie nazwy miejscowości Kobylin w znaku 
towarowym firmy: Paweł Matuszewski PM Kobylin z siedzibą w Kobylinie przy ulicy 
Kolejowej 23A, 

e) w sprawie: zmiany Uchwały Nr V/20/11 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 31 marca 
2011 r. w sprawie ustalenia wysokości diet oraz należności z tytułu zwrotu kosztów 
podróży radnych Rady Miejskiej w Kobylinie, 

f) w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2012, 
g) w sprawie: sprostowania błędu rachunkowego w Uchwale Nr XIV/67/11 Rady Miejskiej 

w Kobylinie z dnia 28 grudnia 2011 roku w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na 
rok 2011. 

8. Sprawozdania z działalności komisji stałych za 2011 rok. 
9. Wolne głosy i wnioski 
10.  Zakończenie. 
 
 
 
Ad 2 
T. DŻYGAŁA poinformował, że zapoznał się z protokółem z poprzedniej sesji i nie wnosi do jego 
treści żadnych uwag. Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do protokółu. Ponieważ nikt uwag nie 
zgłosił, zaproponował przyjęcie protokółu bez jego odczytania. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniej sesji - 13 za.  
 
 
Ad 3 
W punkcie tym nikt głosu nie zabrał. 
 
 
Ad 4 
T. DŻYGAŁA zauważył, że radni otrzymali informację Burmistrza o działalności międzysesyjnej, 
stanowiącą załącznik nr 3 do niniejszego protokółu. Zapytał, czy są pytania. 
Nikt nie zgłosił pytań. 
Rada Miejska jednogłośnie (13 za) przyjęła informację. 
 
 
Ad 5 
T. DŻYGAŁA zauważył, że informacja o gospodarowaniu mieniem gminnym za 2011 rok oraz 
plany w tym zakresie na rok 2012, stanowiąca załącznik nr 4 do niniejszego protokółu, była 
omawiana podczas posiedzeń komisji stałych. Zapytał, czy są pytania.. 
Nikt pytań nie zgłosił. 
Rada Miejska jednogłośnie (13 za) przyjęła informację. 
 
 
Ad 6 
T. DŻYGAŁA zwrócił uwagę, że informacja dotycząca stosowania zamówień publicznych w 2011 
roku, stanowiąca załącznik nr 5 do niniejszego protokółu, była omawiana podczas posiedzeń 
komisji stałych. Zapytał, czy są pytania.. 
Nikt pytań nie zgłosił. 
Rada Miejska jednogłośnie (13 za) przyjęła informację. 
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Ad 7 
a) 
T. DŻYGAŁA stwierdził, że projekt uchwały w sprawie: zamiaru przekształcenia Zasadniczej 
Szkoły Zawodowej o okresie nauczania nie krótszym niż dwa lata i nie dłuższym niż trzy lata         
w trzyletnią Zasadniczą Szkołę Zawodową, był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji 
stałych przed sesją. Zapytał, czy są pytania. Nikt pytań nie zgłosił. Przypomniał, że projekt uchwały 
został zaopiniowany przez wszystkie komisje stałe jednogłośnie pozytywnie. 
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały. 
 

UCHWAŁA NR XV/72/12 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 27 stycznia 2012 roku 

w sprawie: zamiaru przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej o okresie nauczania nie 
krótszym niż dwa lata i nie dłuższym niż trzy lata w trzyletnią Zasadniczą Szkołę Zawodową, 

 
została podjęta jednogłośnie (13 za) i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokółu. 
 
b) 
T. DŻYGAŁA podkreślił, że projekt uchwały w sprawie: zamiaru połączenia Gimnazjum                
w Kobylinie i Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Kobylinie w „Zespół Gimnazjum i Zasadnicza 
Szkoła Zawodowa w Kobylinie”, był omawiany na posiedzeniach komisji. Zapytał, czy są pytania. 
Nikt pytań nie zgłosił. Poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
D. JAŹWIEC poinformowała, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
W. STYBURSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 4 za 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za. 
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały. 
 

UCHWAŁA NR XV/73/12 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 27 stycznia 2012 roku 

w sprawie: zamiaru połączenia Gimnazjum w Kobylinie i Zasadniczej Szkoły Zawodowej  
w Kobylinie w „Zespół Gimnazjum i Zasadnicza Szkoła Zawodowa w Kobylinie”, 

 
została podjęta jednogłośnie (13 za) i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu. 
 
c) 
T. DZYGAŁA stwierdził, że projekt uchwały w sprawie: określenia szczegółowych zasad, sposobu 
i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter 
cywilnoprawny przypadających Gminie Kobylin lub podległym jej jednostkom, warunków 
dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 
publiczną oraz wskazania organów do tego uprawnionych, był omawiany na posiedzeniach komisji. 
Zapytał, czy są pytania. Nikt pytań nie zgłosił. Poprosił przewodniczących komisji stałych               
o przedstawienie opinii komisji. 
D. JAŹWIEC  poinformowała, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
W. STYBURSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 5 za 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za. 
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T. DŻYGAŁA odczytał projekt uchwały. 
 

UCHWAŁA NR XV/74/12 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 27 stycznia 2012 roku 

w sprawie: określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub 
rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 

przypadających Gminie Kobylin lub podległym jej jednostkom, warunków dopuszczalności 
pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz 

wskazania organów do tego uprawnionych, 
 

została podjęta jednogłośnie (13 za) i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu. 
 
d) 
T DŻYGAŁA  powiedział, że projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na używanie nazwy 
miejscowości Kobylin w znaku towarowym firmy: Paweł Matuszewski PM Kobylin z siedzibą       
w Kobylinie przy ulicy Kolejowej 23A, był omawiany na posiedzeniach komisji.  
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały. 
T. DŻYGAŁA zapytał, czy są pytania. Nikt pytań nie zgłosił. Poprosił przewodniczących komisji 
stałych o przedstawienie opinii komisji. 
D. JAŹWIEC poinformowała, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
W. STYBURSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 5 za 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za. 
 

UCHWAŁA NR XV/75/12 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 27 stycznia 2012 roku 

w sprawie: wyrażenia zgody na używanie nazwy miejscowości Kobylin w znaku towarowym 
firmy: Paweł Matuszewski PM Kobylin z siedzibą w Kobylinie przy ulicy Kolejowej 23A, 

 
została podjęta jednogłośnie (13 za) i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu. 
 
e) 
T. DŻYGAŁA powiedział, że projekt uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr V/20/11 Rady 
Miejskiej w Kobylinie z dnia 31 marca 2011 r. w sprawie ustalenia wysokości diet oraz należności 
z tytułu zwrotu kosztów podróży radnych Rady Miejskiej w Kobylinie, był omawiany na 
posiedzeniach komisji. Zapytał, czy są pytania. Nikt pytań nie zgłosił. Poprosił przewodniczących 
komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
D. JAŹWIEC  poinformowała, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
W. STYBURSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 5 za 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za. 
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały. 
 

UCHWAŁA NR XV/76/12 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 27 stycznia 2012 roku 
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w sprawie: zmiany Uchwały Nr V/20/11 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 31 marca 2011 r. 
w sprawie ustalenia wysokości diet oraz należności z tytułu zwrotu kosztów podróży radnych 

Rady Miejskiej w Kobylinie 
 

została podjęta jednogłośnie (13 za) i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokółu. 
 
f) 
SKARBNIK przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały w sprawie: zmiany budżetu gminy 
Kobylin na rok 2012, stanowiące załącznik nr 11 do niniejszego protokółu.  
Poinformowała, że o 4.512 zł zwiększono wydatki na wynagrodzenia i pochodne dla kierowców 
OSP zmniejszając o taką kwotę wydatki na budowę nowych punktów oświetlenia ulicznego. 
Zmienionoby klasyfikację budżetową na zatrudnienie animatora na kompleksie sportowym 
„ORLIK”. Animator zostałby zatrudniony na 9 miesięcy od 1 marca do końca października br.  
Poza tym nowe brzmienie otrzymałby paragraf 5, ponieważ dotacje dla jednostek sektora finansów 
publicznych mają nowa wartość. 
Rada Miejska jednogłośnie (13 za) przyjęła autopoprawki. 
T. DŻYGAŁA  odczytał projekt uchwały w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2012. 
Zapytał, czy są pytania. Nikt pytań nie zgłosił. Poprosił przewodniczących komisji stałych               
o przedstawienie opinii komisji. 
D. JAŹWIEC  poinformowała, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
W. STYBURSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 5 za 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za. 
 

UCHWAŁA NR XV/77/12 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 27 stycznia 2012 roku 

w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2012, 
 

została podjęta jednogłośnie (13 za) i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokółu. 
 
g) 
T. DŻYGAŁA zauważył, że projekt uchwały w sprawie: sprostowania błędu rachunkowego            
w Uchwale Nr XIV/67/11 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 28 grudnia 2011 roku w sprawie: 
zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2011, był omawiany na posiedzeniach komisji. Zapytał, czy 
są pytania. Nikt pytań nie zgłosił, dlatego odczytał projekt uchwały. Następnie poprosił 
przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
D. JAŹWIEC  poinformowała, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
W. STYBURSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 5 za 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za. 
 

UCHWAŁA NR XV/78/12 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 27 stycznia 2012 roku 

w sprawie: sprostowania błędu rachunkowego w Uchwale Nr XIV/67/11 Rady Miejskiej         
w Kobylinie z dnia 28 grudnia 2011 roku w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 

2011,  
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została podjęta jednogłośnie (13 za) i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad 8 
T. DŻYGAŁA zwrócił uwagę, że każda z komisji stałych przedstawiła Sprawozdanie z działalności 
komisji stałych za 2011 rok. Radni mogli się z nimi zapoznać. Zapytał, czy są pytania. Ponieważ 
nikt pytań nie zgłosił, zapytał przewodniczących komisji o głosowania na posiedzeniach. 
D. JAŻWIEC zauważyła, że sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2011 rok, 
stanowiące załącznik nr 14 do niniejszego protokółu, zostało przyjęte jednogłośnie – 5 za.  
W. STYBURSKI stwierdził, że sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu, Gospodarki                
i Rolnictwa, stanowiące załącznik nr 15 do niniejszego protokółu, zostało przyjęte jednogłośnie –    
5 za. 
M. FLAK powiedział, że sprawozdanie z działalności Komisji Spraw Społecznych za 2011 rok, 
stanowiące załącznik nr 16 do niniejszego protokółu, zostało przyjęte jednogłośnie – 4 za. 
Rada Miejska jednogłośnie (13 za) przyjęła sprawozdania komisji stałych za 2011 rok.  
 
 
Ad 9 
T. GIERLIK nawiązał do planowanych odwiertów mających zbadać pokłady węgla brunatnego.    
W tym tygodniu odbyło się zebranie w sprawie planowanej kopalni za Dłonią. Zapytał, czy nasza 
Gmina podjęła jakieś działania w tej sprawie, czy zgłoszono protest. Kopalnia spowoduje ogromne 
zniszczenia – będzie miała negatywny wpływ na wody gruntowe i głębinowe. Grunty mogą zostać 
osuszone w obrębie 50 km. 
T. DŻYGAŁA stwierdził, że słyszał o zagrożeniach związanych z powstaniem kopalni. Jednak nie 
wiedział, że odwierty planowane są tak blisko Gminy. To jeden z pierwszych głosów w tej sprawie. 
T. GIERLIK zauważył, że Dłoń znajduje się 7 km od Kobylina. 
P. CHLEBOWSKI zwrócił uwagę, że Powiatowy Zarząd Dróg nic nie zrobił w sprawie wycięcia 
drzew i krzewów przy drodze Górka – Sroki. Poprosił dyrektora Jelinowskiego o przedstawienie 
harmonogramu prac. Poza tym na wyremontowanych drogach powiatowych w Smolicach i na 
odcinku Górka - Sroki wykruszyły się wypełnione wcześniej dziury, co jest niebezpieczne. 
T. DŻYGAŁA podkreślił, że przy drodze w kierunku Zalesia Małego obcięto grube drzewa, 
natomiast drobne pozostały.  
P. CHLEBOWSKI powiedział, że od strony Czeluścina w stronę Srok wzdłuż pola „Hodowli 
Roślin Smolice” rosną krzewy. Krzewy te należy wyciąć. Jeśli PZD nie ma środków na ten cel, to 
firma może wyciąć te krzewy we własnym zakresie, ale konieczne jest otrzymanie na to zgody. 
Kiedy pada śnieg na tym odcinku tworzą się zaspy. 
K. JELINOWSKI zauważył, że zbierane są oferty dotyczące opracowania dokumentacji technicznej 
na budowę chodnika w Smolicach i na ul. Baszkowskiej.   
Przedstawił Zarządowi Powiatu propozycję prac poza remontami pozimowymi. Przede wszystkim 
planuje wykopanie 4 km rowu na odcinku Kobylin – Rębiechów i odtworzenie granic działek. 
Jeśli chodzi o wycinkę drzew, to na posiedzeniu Zarządu Powiatu upoważniono go do 
przeprowadzenia rozmów z przedstawicielami „Hodowli Roślin Smolice” . Jeśli ta firma wytnie 
drzewa w zamian za pozyskane drewno, to może wyrazić na to zgodę. Dlatego dotychczas nie 
wycięto jeszcze tych drzew.  
Na ostatniej sesji obiecał, że w Starymgrodzie i na ul. Baszkowskiej, pozostawione pnie po wycince 
drzew, zostaną sfrezowane. Wykonawca miał to wykonać, ale nie sprawdził czy zadanie 
zrealizowano.  
Na temat ul. Berdychowskiej nie chciałby się wypowiadać, ponieważ Zarząd Powiatu nie podjął 
jeszcze decyzji. Kiedy będą konkretne ustalenia, przekaże je radnym. Informował już o tym, jakie 
PZD może przekazać materiały na remont tego odcinka.  
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 W ciągu roku wystąpi do Urzędu Miejskiego  o wydanie decyzji na wycinkę drzew przy drodze 
Kobylin – Baszków. Jeśli decyzja będzie pozytywna, planowane jest wycięcie drzew z frezowaniem 
pni.  
Działania dotyczące pielęgnacji zieleni dotyczące wycięcia i podcięcia, są  związane z akcją zima. 
Jeśli nie będzie dużo śniegu, wtedy zaoszczędzone środki będzie można przeznaczyć na inne 
zadania.  
Sołtys Staregogrodu deklarował remont istniejących chodników. Jeśli podtrzymuje tę deklarację, to 
PZD przekaże na ten cel dobre płytki pochodzące z rozbiórki. 
T. DŻYGAŁA zauważył, że w Zalesiu Wielkim miała zostać zakończona budowa chodnika. 
Brakuje ok. 20 metrów. Przypomniał też o krzewach rosnących przy drodze Zalesie Wielkie – 
Zalesie Małe, które coraz bardziej wystają na drogę.  
K. JELINOWSKI zwrócił uwagę, że po remontach zimowych ekipa PZD będzie zajmowała się 
pracami porządkowymi. Chodnik w Zalesiu Wielkim, tak jak w Zalesiu Małym zaplanowano           
o odcinku 120 metrów bieżących. W Zalesiu Małym połączono chodnikiem odcinek od świetlicy 
wiejskiej do firmy „Bolsius”.  
W. STYBURSKI  stwierdził, że nie zakończono jeszcze prac związanych ze ścinką pobocza przy 
stacji kolejowej w Kuklinowie. Poprosił o dokończenie zadania. Jeśli będą środki, to zasadne 
byłoby wykorytowanie lewej strony i nawiezienie tłucznia. Remontu wymaga też dalszy odcinek - 
od torów do Dzierżanowa. 
F. HECHMANN podkreślił, że droga do Berdychowa jest w bardzo złym stanie, są w niej głębokie 
dziury. Zaproponował, żeby wyremontowano chociaż jedną stronę drogi, by był możliwy przejazd.  
E. JAŃCZAK powiedział, że pracownik PZD siedział w ciągniku od 8.30 do 14.30 przy przejeździe 
kolejowym w kierunku Rojewa.. 
K. JELINOWSKI zauważył, że zajmowano się pomiarami natężenia ruchu przed 
przeklasyfikowaniem przejazdu kolejowego. 
J. RATAJCZAK zapytał, czy nie byłoby konieczne obcięcie suchych konarów, które wiszą nad 
drogą. Można to wykonać, kiedy na drzewach są liście. Zwłaszcza na drodze do Raszew.                
W kierunku Czeluścina jest też dużo suchych drzew. To niebezpieczne. To zadanie można na razie 
zaplanować, ponieważ  póki nie ma liści nic się nie zrobi. 
M. KOWALSKA powiedziała, że z powodu złego stanu drogi jest trudny przejazd przez Rojew do 
Dzierżanowa, ludzie nie chcą tamtędy jeździć.    
BURMISTRZ nawiązując do sprawy kopalni węgla brunatnego poinformował, że temat odwiertów 
nie dotyczy bezpośrednio Gminy Kobylin. Spotka się z burmistrzami Miejskiej Górki i Krobii, bo 
na terenie tych gmin planowane są odwierty. Kiedy zaczną się prace, to jako sąsiednia gmina 
powinniśmy zająć negatywne stanowisko wobec budowy takiej kopalni odkrywkowej, ponieważ 
jest to szkodliwe dla nas wszystkich. 
K. JELINOWSKI odpowiedział r.Ratajczakowi, że jest wiele drzew wymagających obcięcia, ale 
może realizować zadania w ramach posiadanych środków. Przypomniał, że w ubiegłym roku z 300 
przyciętych drzew, 150 znajdowało się na terenie Gminy Kobylin. Jeśli będą środki, to prace będą 
kontynuowane. Na razie ma zabezpieczone pieniądze na remonty dróg. Bardzo wysoko wzrosły 
ceny materiałów do produkcji różnych mas asfaltowych – o 120 %. Planując zadania nie może 
przekraczać budżetu. 
T. DŻYGAŁA zwrócił uwagę, że remontowano tylko odcinek do Zalesia Małego, natomiast od 
Zalesia Małego do Zalesia Wielkiego nic nie zrobiono. 
K. JELINOWSKI stwierdził, że na temat remontu drogi do Berdychowa prowadzi rozmowy             
z Zarządem Powiatu, później chciałby jeszcze porozmawiać z Burmistrzem Kobylina. Dopóki nie 
ma zgody na wykonanie tych prac, nic nie może powiedzieć. 
T. DYMARSKI podkreślił, że burmistrzowie dwóch gmin podpisali już koncesję na odwierty, więc 
rozmowa na ten temat może mieć negatywne skutki. 
BURMISTRZ stwierdził, że rozmowy nic nie zmienią. Uważa jednak, że nasze społeczeństwo ma 
prawo wiedzieć co będzie przedmiotem tych działań związanych z pomysłem budowy kopalni 
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odkrywkowej. Na razie mają rozpocząć się wiercenia.. Chciałby pozyskać tę wiedzę u źródła – jak 
wygląda sytuacja i jakie dokumenty są w tej sprawie, żebyśmy mogli zająć jakieś stanowisko. 
M. DYMARSKI zauważył, że w związku z odwiertami w Oczkowicach, podczas posiedzenia Izby 
Rolniczej, złożył wniosek by wnieść do Wojewody protest. Skutki tych działań mogą oddziaływać 
do 100 km. Czeka na odpowiedź. Mieszkańcy i Gmina mogą zająć głos później, kiedy nasza wiedza 
będzie pełniejsza. 
P. CHLEBOWSKI przypomniał, że były takie plany 40 lat temu. Konsekwencją powstania kopalni 
będzie opad wód gruntowych. Dla wzrostu rośli jest ważne by gleba była nawodniona. Od początku 
musimy protestować, to tereny rolnicze. 
B. GOŚCINIAK zwróciła uwagę, że kopalnie odkrywkowe to praca i bogactwo dla Polski.              
Z drugiej strony grunt nie tylko zostaje osuszony, ale też do ziemi wpuszczane są różne chemikalia, 
co może zatruć środowisko.              
 
 
Ad 10 
Po wyczerpaniu porządku obrad  sesję Rady Miejskiej w Kobylinie zakończono o godzinie 19.15. 
 
 
 
 
Protokółowała :                                                                            Przewodniczył :                                                           
 
Magdalena Nowakowska                                                             Przewodnicz ący 
          inspektor                                                                             Rady Miejskiej  
                                             
                                                                                                      Tadeusz D żygała 
 
 
 

 


